
 

Hvinningdalskolen  
- en glad skole 

 

Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 14. juni 2022 kl. 18.30 – 21.30 

Sted: Hotel Scandic i Silkeborg 

Vi begynder mødet med spisning og holder derefter møde frem til kl. 21.00 

Mødeleder: Annemette Lahrmann 

Referent: Hanne Pedersen 

Overskrifterne udgør dagsorden: Hvad handler punktet om? Er der særlige ansvarlige eller gæster? Er det til 

orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B)? 

Referat: Beslutning og opsummering af orienteringen eller drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af evt. 

ansvarlig og evt. deadline. 

Præsentationsrunde 

En kort runde, hvor – nye som gamle medlemmer af bestyrelsen – præsentere sig. 

Godkendelse af referat og dagsorden 
19.00 – 19.05  

Referat fra den 17/5 og denne dagsorden samt emner til eventuelt blev godkendt. 

 

Orientering fra elevråd (O)  
19.05 - 19.15 

Referat 

Nanna fortalte, at de lige havde haft afslutning fælleselevrådet på kommunalt plan. Elevrådet 

arbejder med undervisningsmiljøet på Hvinningdalskolen 

 

Status på skoleårets planlægning ved ledelsen 
19.15 – 19.25 

Referat 

AM sendte en skrivelse rundt med forældreinformation til både HVS og TCU, som forældrene 

kom med kommentar til. Disse bliver sendt ud d. 15. juni på Aula. 

 

 



 

Hvinningdalskolen  
- en glad skole 

 

Overdragelse fra den gamle  
19.25 – 19.35 

Herunder input til skolebestyrelsens årsberetning, der skal sendes ud senest i september. 

Referat Annemette styrede processen. 

Den nye skolebestyrelse blev klædt på at den afgående skolebestyrelse om arbejdet i 

skolebestyrelsen, og hvilke områder og indsatser, de synes, der skal arbejdes videre med. Det 

var en go proces, som gerne må bruges en anden gang. 

 

Orientering 
19.35 – 19.45 

• Formand 

• Ledelse 

• Andre 

Referat 

Annemette fortalte, at der har været dialogforum, hvor der blev drøftet elevfravær og 

skolevægring. Til dialogforum deltager det politiske udvalg, formænd for skolebestyrelserne 

samt skoleleder. Næste dialogforum er mandag d. 17/11 od udvalget vil forsøge at sende 

dagsorden ud i så go tid, at vi kan nå at drøfte det til et nyt skolebestyrelsesmøde inden.  

Anna Margrethe orienterede om, at skolen desværre har begået en fejl i 

klassesammenlægningen på 0. årgang., og at skolen tager hånd om, at det fremad rettet ikke 

sker. Der er fundet en brugbar løsning på problemet. 

Forældrene i skolebestyrelsen gav udtryk for, at de var glade for den gennemsigtighed der har 

været omkring fejlen og hvordan skolen har taget hånd om det. 

Der er indkaldt tre spædende kandidater til 1. samtale i stillingen som pædagogisk leder. 

Processen forventes afsluttet lige inden børene går på ferie. 

Der er kommet nyt fra undervisningsministeriet omkring nationale test og meddeles bogen, 

der erstatter elevplanen. Det kommer den nye skolebestyrelse til at arbejde med i efteråret 

22. 
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Evt. og tak til den gamle bestyrelse 
19.45 – 19.55 

Referat 

En stor tak til skolebestyrelsen, der har sidste møde i aften. Også tak til Nanna, 

elevrådsformand for hendes deltagelse i møderne. 

 

Konstituering af den nye bestyrelse samt møder i kommende 

skoleår 
19.55 – 20.05 

Vi skal have valgt en formand og en næstformand samt aftalt møder i det kommende år. 

Referat 

Forslag til mødeplan blev omdelt. Vi mødes igen første gang tirsdag den 16. august kl. 19-21. 

Her aftales skoleårets møder. Der bliver konstituering på det første møde i det nye skoleår. 

Annemette og Anna Margrethe laver dagsorden. 

Kommende mødedato: tirsdag den 16. August Kl. 19-21 

 

 


